
 

 

Aan de Burgemeester en Wethouders van ‘s-Hertogenbosch 

          ‘s-Hertogenbosch, 24 oktober 2016   

Schriftelijke vragen m.b.t.  

Vuurwerkvrije	zones	

 
Geacht	college,	
	
Elk	 jaar	 zien	 we	 net	 voor	 de	 jaarwisseling	 hetzelfde	 beeld:	 veel	 mensen	 slaan	 een	 grote	
voorraad	 vuurwerk	 in	 om	 vervolgens	 op	 Oudjaarsavond	 flink	 te	 gaan	 knallen.	 Maar	 ook	
jongeren	lopen	met	vuurwerk	rond,	meestal	al	gedurende	de	hele	dag	(en	zelfs	dagen	vóór	
de	jaarwisseling)	om	samen	met	vrienden	rotjes,	duizendknallers	enz.	af	te	steken.	Dit	is	niet	
alleen	 gevaarlijk	 (veel	 vuurwerk	 is	 illegaal	 ingekocht	 en	 wordt	 niet	 volgens	 instructies	
gebruikt)	 maar	 zorgt	 vooral	 voor	 veel	 (geluids-)overlast	 in	 wijken	 en	 buurten.	 Kwetsbare	
inwoners	van	de	stad	zoals	ouderen,	zorgbehoevenden	en	zieken	hebben	hiervan	veel	 last	
omdat	 ze	 de	 voor	 hen	 zo	nodige	 rust	 niet	 kunnen	 vinden.	Maar	 ook	de	dieren	 in	 de	 stad	
raken	door	het	felle	licht	en	de	harde	knallen	overstuur.	
	
Steeds	meer	mensen	zijn	daarom	voorstander	van	vuurwerkvrije	zones	in	de	stad,	aldus	het	
VNG	 Magazine	 van	 september	 2016.	 Volgens	 het	 onderzoek	 Vuurwerk	 –	 discussie	 in	
beweging	dat	TNS	NIPO	in	opdracht	van	het	Ministerie	van	Infrastructuur	en	Milieu	deed,	is	
bijna	 drie	 kwart	 van	 de	 Nederlanders	 voorstander	 van	 een	 uitbreiding	 van	 vuurwerkvrije	
zones	 in	 gemeenten.	 En	 twee	 derde	 van	 de	 Nederlanders	 is	 voor	 een	 verbod	 op	
consumentenvuurwerk	 in	 het	 centrum	 van	 een	 stad	 of	 dorp	 wanneer	 de	 gemeente	 dit	
combineert	met	 een	 centrale	 vuurwerkshow.	Het	 aantal	Nederlanders	 dat	 geen	 vuurwerk	
afsteekt	groeit	nota	bene	gestaagd	verder.	Het	percentage	ligt	nu	bij	69%.	
	
Met	 het	 oog	 op	 enerzijds	 de	 gevaren	 op	 letsel	 door	 vuurwerk	 en	 anderzijds	 de	 overlast	
waardoor	 vooral	 kwetsbare	 groepen	 in	 onze	 samenleving	 veel	 overlast	 ervaren,	 heeft	
GroenLinks	de	volgende	vragen:	
	

1. Is	het	college	bekend	met	het	onderzoek	van	TNS	NIPO	en	de	uitkomsten	ervan?	
	

2. Is	het	college	bereid	om	dit	jaar	al	een	aantal	vuurwerkvrije	zones	rondom	bepaalde	
inrichtingen	(zoals	ziekenhuizen,	verpleegtehuizen,	dierenopvangcentra	enz.)	in	te	
stellen	om	haar	zorgplicht	ten	opzichte	van	de	kwetsbare	groepen	op	die	locaties	na	
te	komen?	
Zo	nee,	waarom	niet?	
	
	
	
	



Een	centrale	vuurwerkshow	zou	het	gevoel	van	samenhorigheid	van	alle	
Bosschenaren	kunnen	versterken	en	de	integratie	van	alle	groepen	in	onze	
samenleving	kunnen	bevorderen.	
	

3. Is	het	college	bereid	om	mogelijkheden	te	onderzoeken	zodat	consumentenvuurwerk	
in	het	centrum	van	’s-Hertogenbosch	wordt	verboden	en	in	plaats	ervan	een	centrale	
vuurwerkshow	door	de	gemeente	wordt	gerealiseerd?	
Zo	nee,	waarom	niet?	
	

4. Welke	maatregelen	heeft	het	college	genomen	of	zal	het	nog	nemen	om	te	
waarborgen	dat	vuurwerk	alleen	in	de	toegestane	tijden	wordt	afgestoken;	en	dus	
niet	de	hele	dag	en	de	dagen	ervoor?	
	

5. Hoe	is	de	handhaving	van	het	verbod	op	het	afsteken	van	vuurwerk	buiten	de	
toegestane	tijden	geregeld	en	is	het	college	bereid	om	extra	in	te	zetten	op	de	
handhaving?	

	
  
Namens	de	fractie	van	GroenLinks,	
	
Ufuk	Kâhya	


